
 ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 511 

 

На 26 април 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно обявяване за избран за народен 

представител. 

  Докладва: Росица Матева 

2. Проекти на решения относно промени в състави на ОИК 

или РИК. 

  Докладват: Красимир Ципов и Гергана Стоянова 

3. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Димитър Димитров, Севинч Солакова, Йорданка 

   Ганчева, Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка 

   Стоянова, Цветозар Томов, Любомир Георгиев, 

   Силвия Стойчева 

4. Искане за изплащане на възнаграждения на ОИК. 

  Докладва: Елка Стоянова 

5. Проект на решение относно допускане на партии и 

коалиции за участие в новите избори за общински съветници в 

община Борован, област Враца, насрочени за 23 юни 2024 г. 

  Докладва: Любомир Георгиев 

6. Проект на решение относно искане за промяна на заявения 

начин на изписване наименованието на партия в бюлетините за 

участие в изборите на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Елка Стоянова 
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ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева. 

 

Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и господин Цветозар Томов – зам.-

председател на Централната избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Дванадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно обявяване на избран за 

народен представител с докладчик госпожа Матева. 

2. Проекти на решения относно промени в състава на 

общински избирателни комисии с докладчик господин Ципов. 

3. Доклади по административни преписки с докладчици: 

господин Войнов, госпожа Матева, господин Димитров, госпожа 

Солакова, госпожа Ганчева, господин Баханов, госпожа Гергана 

Стоянова 

4. Искане за изплащане възнаграждение на ОИК с докладчик 

госпожа Елка Стоянова. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Госпожо Стоянова? 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Моля да ме включите в точка втора 

с проект на решение относно промени в състави на ОИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Включвам Ви в 

точка две. 
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Госпожо Стоянова, включвам Ви в административни 

преписки, както и госпожа Стойчева. 

Господин Томов и господин Георгиев в Административни 

преписки. 

Други? 

Колеги, моля да гласуваме дневния ред. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

 

Госпожо Матева, заповядайте в точка едно: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОБЯВЯВАНЕ ЗА 

ИЗБРАН НАРОДЕН ПРЕДСТАВИТЕЛ. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо от 

Народното събрание, подписано от за председател Росица Кирова, с 

вх. № ЦИК-НС-03-59/26.04.2024 г., с което ни е изпратено решение 

на Народното събрания от 26 април за прекратяване пълномощията 

на Драгомир Дамянов Драганов като народен представител на 

основание чл. 70, ал. 1, т. 1 и ал. 2 от Конституцията на Република 

България. 

В тази връзка ви предлагам проект на решение, качен е в моя 

папка с проектен номер 4027 за обявяване за избран за народен 

представител на следващия в листата на Деветнадесети изборен 

район – Русенски, Богдан Стефанов Донев, който следва да бъде 

обявен за народен представител на мястото на подалия оставка 

Драгомир Дамянов Драганов. 

Предлагам въз основа на проекта и на посочените правни 

основания да вземем решение, че Централната избирателна комисия 

обявява за народен представител Богдан Стефанов Донев с посочено 

ЕГН в Четиридесет и деветото народно събрание от листата на 

коалиция ГЕРМ-СДС в Деветнадесети изборен район – Русенски. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3173-НС/26.04.2024 г. 

Колеги, моля да гласуваме и изпращане за обнародване в 

„Държавен вестник“ и до Народното събрание. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Продължаваме с точка трета от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от „ЕнЕрДжи Сорс“ с вх. № ЦИК-15-91/19.04.2024 г. С него 

ни изпращат ежемесечната фактура по Договор № 27 от 23 декември 

2022 г. за съхранение на акумулаторните батерии. 

В тази връзка е изготвена докладна записка с вх. № ЦИК-25-

30/24.04.2024 г. Фактурата е проверена. Тя е на основание т. 2.1.2 от 

договора. Отговаря на изискванията на Закона за счетоводството. 

Изготвен е контролен лист за извършване на предварителен контрол. 

Предвид горното предлагам да одобрим разхода и да 

разрешим извършване на плащане по фактурата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙОНОВ: Уважаеми колеги, още една фактура, 

постъпила с писмо от „Карго-партнер“, с вх. № ЦИК-99-

35/29.03.2024 г. Изпращат ни фактурата за наем и логистични услуги 

за месец март 2024 г. В тази връзка е изготвена докладна записка с 

вх. № ЦИК-25-36/25.04.2024 г. Фактурата е за извършени дейности 

по Договор № 24 от 28 септември 2022 г. Стойностите на 

извършените услуги отговарят на цените, определени в Приложение 

№ 1 към Допълнително споразумение № 1 от 25 януари 2024 г., 

неразделна част от договора. Фактурата отговаря на изискванията на 

Закона за счетоводството. Изготвен е и контролен лист за 

извършване на предварителен контрол. 

Предвид горното предлагам да вземем решение за плащане на 

стойността по фактурата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания.  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – 2 (Ерхан Чаушев, Севинч Солакова). 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам 

предложение за писмо, което да изпратим до всички районни 

избирателни комисии, с проектен номер 9843, с което да им 

изпратим списъка на регистрираните в ЦИК партии и коалиции, 

независимо че публичният регистър е обявен. След взетото снощи 
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решение за заличаване на една от партиите, вече списъкът е 

актуален в моя папка. 

Предлагам да го изпратим на районните избирателни 

комисии, като в писмото да им напомним за задълженията им по т. 9 

и т. 10 на Решение № 3078, а именно като регистрират кандидатски 

листи, да ги въвеждат в системата cik.is-bg.net. 

Също така ви предлагам да им напомним, че на 27-и и 

28 април във връзка с регистрацията на кандидатски листи следва да 

организират дежурства, за да приемат документи. Както знаете, при 

нас имаше сигнали, че някои районни избирателни комисии няма да 

работят в събота и неделя. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите предложения или изказвания 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам ви да изпратим 

писмо до госпожа            Г.           Г., изпълняващ длъжността 

председател на Сметната палата, с което да изпратим списък на 

партиите/коалициите, съдържащ данни за банковите сметки, 

предназначени за обслужване на предизборната кампания. Писмото 

е във вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 
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РОСИЦА МАТЕВА: Предлагам да изпратим писмо до 

изпълнителния директор на „Информационно обслужване“ АД, с 

което да му предадем с приемо-предавателен протокол подписките в 

структуриран електронен вид, които следва да бъдат публикувани на 

нашата страница с осигурена възможност и функционалност 

избирателите да извършват проверка дали имената им фигурират в 

тези подписки, като им дадем указания да се прекрати възможността 

за проверка в списъците с избиратели, подкрепящи регистрацията на 

партии и коалиции за изборите на 29 октомври – местните избори. 

Предлагам приемо-предавателният протокол да бъде 

подписан от Д. С. от звено „Регистри“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам писмо от Нова 

телевизия с вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-39-1/25.04.2024 г. То е в отговор 

на наше писмо, с което помолихме телевизиите да ни предоставят 

време, като възможност съгласно Изборния кодекс, на ЦИК за 

разясняване правата на избирателите. „Нова телевизия“ ни отговаря, 

че ще осигури такава възможност, като дава предложение кога да се 

извършват тези демонстрации и имат готовност за среща при 

необходимост, да уговорим, така че засега го докладвам за сведение. 

Докладвам ви писмо от Телевизия „Евроком“ във връзка с 

гласуваното предложение за излъчване на клипове от 

разяснителната кампания. Изпраща ни се договор с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-18-91-2 – докладвам го за сведение, тъй като Централната 

избирателна комисия е взела решение. Би следвало юристите и 
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експертът „Връзки с обществеността“ да направят необходимото, за 

да се подготвят за подписване договорите. 

Колеги, докладвам ви писмо от  ОИК – Хитрино, с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-11-175/25.04.2024 г., с което ни съобщават, че има 

издаден изпълнителен лист от Административен съд – Шумен, във 

връзка с влязло в сила Решение № 154/20.11.2023 г. по адм. дело № 

296/2023 г. по описа на Административен съд – Шумен, с който 

ОИК – Хитрино, е осъдена да заплати на Гюнай Хюсмен Хакъъ 

1000 лв. разноски по делото. Изпратено ни е и заявление, подадено 

от Гюнай Хюсмен Хакъъ, с което се указва банкова сметка, по която 

да бъде изплатено задължението. Общинската избирателна комисия 

изпраща на ЦИК документите. Докладвам го в момента за 

запознаване. 

Колеги, предлагам да изпратим цялата преписка на кмета на 

община Хитрино за изплащане на присъдената сума, която 

представлява разноски по делото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-17-176/25.04.2024 г. от гражданин, който моли за 

осигуряването на възможност за проверка по ЕГН дали гражданите 

участват в подписка в подкрепа на регистрацията. Такава 

възможност била осигурявана досега. 

Както преди малко гласувахме, ще бъдат предадени 

подписките да бъдат заредени. Няма как да стане това, преди да 

приключи проверката от ГД ГРАО в тези подписки, последните от 

които ни бяха върнати вчера в късната част на деня. Днес незабавно 
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ги изпращаме на „Информационно обслужване“ АД, които ще 

осигурят технически възможността за проверка – докладвам това 

писмо за сведение. 

Докладвам ви писмо с вх. № ЦИК-МИ-17-90-1/25.04.2024 г. 

Това е искане от Д. П. от Гоце Делчев до ОИК – Гоце Делчев. 

Централната избирателна комисия е в копие, така че ви докладвам за 

сведение. 

Колеги, докладвам ви писмо с вх. № ЦИК-МИ-17-

157/25.04.2024 г. до председателя на ОИК – Вълчедръм, от          И. 

Х., с което уведомява, че на 25 април е депозирал във Върховен 

административен съд касационна жалба срещу Решение № 

584/22.04.2024 г. на Административен съд – Монтана. Прилага и 

копие от касационната жалба. Централната избирателна комисия е в 

копие – за сведение. 

Докладвам ви и писмо от Върховен административен съд, 

Четвърто отделение по адм. дело № 4289/2024 г., с което ни се 

връща цялата преписка по делото и ни се съобщава с Определение, 

че се оставя без разглеждане жалбата, подадена от Нелко Ботев 

против Решение № 3105-ЕП/НС от 19 април – за сведение. 

Още едно определение на Върховен административен съд – 

Определение № 5061/24.04.2024 г. по адм. дело № 4204/2024 г. То е 

образувано по жалба на Земеделски съюз „Александър 

Стамболийски“ по подадена жалба срещу Решение № 3071-МИ от 

15 април на ЦИК. Жалбата на партия Земеделски съюз „Александър 

Стамболийски“ против решението е оставена без разглеждане – за 

сведение. Това са докладите ми за момента. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, следващ 

докладчик – господин Димитров. 

Определям господин Томов за малко да води заседанието. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в моя папка може да 

видите текста на споразумението, което ни изпраща СЕМ – знаете, 

че подписваме такова споразумение. Засега го докладвам за 

запознаване. Ще трябва внимателно да сравня текста. Мисля, че 
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няма големи разлики, но ще потърся малки в сравнение с 

предходните. 

Разбира се, че тя може да сключи договор, в който да са 

описани стойността на услугите и вида на услугите в медийния план, 

отделно от това може да сключи и договор за безплатно излъчване. 

То специално е уредено в чл. 180, ал. 1, за което е необходимо да 

оповести на интернет страницата си информацията за обема, 

договора и така нататък. Идеята е, че в рамките на един договор не 

бива да се смесват платени и безплатни публикации. 

Моля да гласуваме този текст с проектен номер 9855 и ако 

имате някакви корекции, съм готов да ги нанеса. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Има 

ли изказвания по този проект? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 2 (Ерхан Чаушев, 

Севинч Солакова). 

Госпожо Солакова, заповядайте в точка трета. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-05-179/25.04.2024 г. – писмо, от Областна 

администрация Софийска област. Областният управител организира 

провеждането на работна среща на 29 април 2024 г. в понеделник от 

11,00 ч., на която кани всички институции, които имат отношение 

към организацията на изборите – за сведение. 

От „Архивистика“ сме получили писмо с вх. № ЦИК-32-

2/25.04.2024 г. с имената на лицата, които в изпълнение на договора 

с Централната избирателна комисия, на 27-и и 28 април искат да 

изпълняват дейности по договора. Писмото съдържа и отчет по 

отношение на почивните дни в периода от 5 – 17 април. Обработени 

са 980 чували от секционни избирателни комисии от гласуването 
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извън страната от изборите за народни представители на 2 април 

2023 г. 

Във връзка с искането за осигуряване на достъп предлагам да 

гласуваме предоставяне на списък на лицата, посочени в писмото, за 

достъп на 27-и и 28 април тази година. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Изказвания? 

Режим на гласуване, моля. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Във връзка с получаването на 

документите от Външно министерство от изборите от гласуването 

извън страната с вх. № ЦИК-32-3/26.04.2024 г. сме получили 

имената на лицата от „Архивистика“ ЕООД, които ще осигурят 

пренасянето на чувалите с изборни книжа до архивохранилището на 

Централната избирателна комисия. 

Предлагам ви да одобрим достъпа до сградата на лицата по 

този номер писмо. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С писмо с вх. № ЦИК-МИ-11-

156/25.04.2024 г. Общинска избирателна комисия поставя въпрос, 

който предлагам да обсъдим на работна група, свързан с 

организацията на новите избори за общински съветници на 23 юни 

тази година, с оглед подпомагане дейността на ОИК – Хасково. 
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С вх. № ЦИК-25-2-2/25.04.2024 г. докладна записка, която е 

допълнение към предходна докладна записка с вх. № ЦИК-25-2-

1/17.04.2024 г. във връзка с изтичането на срока на удостоверенията 

за електронен подпис на членове на Централната избирателна 

комисия, както и на служители от администрацията. 

Извършена е проверка, представена е пълна справка по 

отношение на сроковете, които изтичат или са изтекли на издадени 

електронни подписи на членове и служители в Централната 

избирателна комисия. 

Предлагам да одобрим изпращането на писмо до 

„Информационно обслужване“ АД за подновяване съответно 

издаване за срок от една година на удостоверение за квалифициран 

електронен подпис по списък, който е представен. С оглед на 

сключения договор с „Информационно обслужване“ АД – Договор 

№ 6, от 20 юни 2022 г. необходимите средства без ДДС до 200 лв. 

предлагам да ги одобрим като разход, в това число влизат и 

средствата за доплащане на преиздаден електронен подпис на 

служител от администрацията на Централната избирателна комисия, 

както е посочено в докладната записка. 

Предлагам с протоколно решение да одобрим разхода и 

изпращането на писмото до „Информационно обслужване“ АД. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, имате 

ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-06-

182/25.04.2024 г. от община Враца сме получили писмо-запитване 

относно броя на избирателните кутии. В тази връзка, тъй като е 

обсъдено на работна група, във вътрешната мрежа има проект на 
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писмо. След запознаване ще помоля да се гласува за изпращане. На 

този етап само за запознаване. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колега Ганчева, 

имате ли готовност по тази точка? Заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви за 

сведение постъпила преписка от Общинска администрация 

Ивайловград с вх. № ЦИК-ЕП/НС-06-188/25.04.2024 г. Друго нямам. 

На мой доклад е преписката за уседналост, която се разбрахме да 

задържим отговора евентуално до срещата с Работна група „Избори“ 

или Външно министерство. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колега Баханов, 

заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, 

докладвам ви вх. № ЦИК-НС-04-56/25.04.2024 г. – искане от 

Министерството на вътрешните  работи, ОД на МВР – Пловдив, във 

връзка с извършваща се проверка по чл. 16, ал. 1 от Наредбата за 

организация и реда за извършване на проверка на декларациите и за 

установяване на конфликт на интереси относно достоверността на 

декларирани факти в декларации за несъвместимост, депозирани от 

новоназначени в ОД на МВР – Пловдив, служители и на основание 

чл. 16, ал. 6 от посочената наредба ни молят да им предоставим  

информация дали към настоящия момент две лица с посочени три 

имена и ЕГН са или са били народни представители и съветници в 

общински съвети. Във вътрешната мрежа може да видите изготвен 

отговор в моя папка от вчерашна дата. 

Колеги, предлагам проект на отговор, който е качен във 

вътрешната мрежа, както ви казах, във връзка с писмото, получено в 

Централната избирателна комисия със съответния входящ номер, ги 

уведомяваме, че след извършена проверка е установено, че лицата, 

посочени в писмото не са били кандидати и не са били избирани за 

народни представители или общински съветници. Това да е 

отговорът. 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Има ли други 

предложения? Текстът в един абзац. Не виждам други предложения. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – 1 (Любомир Георгиев). 

Колега, Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-02-78-1 от днешна дата от главен секретар на 

Министерския съвет, с което ни уведомяват, че считат за 

целесъобразно, че могат да бъдат изпълнени предложените мерки за 

информираност на незрящи избиратели от секциите в страната, в 

които гласуват избирателни с увреждания, като бъдат изработени 

табла с кандидатски листи, отпечатани с Брайлова азбука. 

Докладвам ви за сведение това писмо, което ще бъде взето предвид 

при подготовка на съответните решения на ЦИК. 

Следващият ми доклад е по писмо с вх. № ЦИК-54-

1/25.04.2024 г. от „Информационно обслужване“ АД с предложение 

за допълнително споразумение към Договор № 4 от 13 март, 

сключен от Централната избирателна комисия с „Информационно 

обслужване“ АД. Докладвам за сведение и запознаване. Ще го 

насоча към директор „Администрация“ и звено „Правна дейност“ за 

съобразяване с изложеното в него и съответния договор. 

Следващият ми доклад е по писмо с в х. № ЦИК-НС-16-57, 

което е придружено и с извършен превод на същото – молба за 

наблюдение на предстоящите избори в България, отправено от 

организация, която се казва „Доброволци за световен мир“. 

Предвид това, че същата съдържа искане евентуално за 

наблюдение на изборите от международни наблюдатели, предлагам 

писмото заедно с приложените документи да изпратим към Външно 

министерство на вниманието на външния министър, с копие до 
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ръководител Работна група „Избори“, за преценка и предприемане 

на действия по компетентност. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Има ли други 

предложения, колеги? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, един свързан доклад и с 

доклада на колегата Матева относно списъците с избиратели, 

подкрепящи регистрацията на партии, които се очаква до края на 

деня да бъдат достъпни за проверки от страна на граждани – дали 

фигурират в тези списъци, да бъдат достъпни на интернет 

страницата на Централната избирателна комисия, за което вече 

имахме отправени няколко запитвания. 

Предлагам в рубриката „Въпроси и отговори“ да 

публикуваме въпрос с отговор, чийто текст е в моя папка от 24 

април. Файлът е „отговор проверка по ЕГН“. 

Моля да се запознаете с текста, като в съдържанието на 

отговора ще бъде изписано точното място на линка, на който ще 

бъде достъпна възможността за проверка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Два много кратки доклада в 

Административни преписки имам. 
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Писмо от господин          Г., който ни пише, че трябва да 

изпратим регламент до общинските кметове, кои избиратели могат 

да се включват в подвижни избирателни секции. В момента се 

включват тези, които са здрави, но неграмотни.  

Информирам господин Г.           чрез протокола от 

заседанието на Централната избирателна комисия, че на практика 

Централната избирателна комисия още не е излязла с решение, тъй 

като това предстои и не е на дневен вред в момента. В следващите 

дни ще бъде издадено решение, в което ще бъде регламентиран 

изрично реда, по който се гласува в подвижна избирателна секция, 

начинът, по който ще бъдат формирани избирателните списъци и 

кои лица и при какви условия имат право да бъдат включвани в 

такива. Засега го докладвам само за сведение – вх. № ЦИК-ЕП/НС-

17-177. 

Другият ми доклад отново за сведение е с вх. № ЦИК-15-109-

1, с което „Информационно обслужване“ АД ни отговаря във връзка 

с наше писмо, изпратено до тях вчера с наш номер ЦИК-15-109, че 

са изпълнили възложеното им в писмото, а именно да бъдат 

анонимизирани данните на лице на сайта на Централната 

избирателна комисия, тъй като е отпаднала необходимостта от 

присъствието на тези данни там и по искане на лицето действието е 

извършено. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-МИ-06-

151/25.04.2024 г. е постъпило запитване от кмета на община Белово, 

с което се изисква изразяване на становище от Централната 

избирателна комисия по прилагане на разпоредбата на чл. 30, ал. 4, 

т. 4 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, а именно дали общински съветник в състава на 

общински съвет на една община ще бъде налице несъвместимост, 

ако същият заеме длъжността зам.-кмет в друга община, като се сочи 
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и противоречива съдебна практика по прилагането на тази 

разпоредба. 

Предлагам да отговорим на кмета на общината, че 

Централната избирателна комисия е правоприлагащ орган и като 

такъв осъществява дейностите и упражнява контрол по прилагането 

на Изборния кодекс и свързаните с него нормативни актове, и че е 

извън правомощията на Централната избирателна комисия да 

изразява становище по прилагане на Закона за местното 

самоуправление и местната администрация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението на госпожа Стойчева има ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 (Росица 

Матева). 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам писмо с вх. № ЦИК-17-

110 от гражданин, към което е прикрепен отново сигнал от същия 

гражданин, подаден по-рано до Централната избирателна комисия, 

за провеждане на общински избори на датата 27 октомври 2019 г. за 

Република България – последните няколко думи бяха цитат от 

написаното. Това писмо остава за сведение. 

Следващото писмо е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-180/25.04.2024 

г., с което гражданинът пита как ще става обследването във връзка с 

упражняване правото на глас чрез машина на избирател, който 

евентуално има право да пусне гласа си само за единия вид избор. 

Това, разбира се, предстои да бъде решено и обяснено, така че и това 

писмо остава за сведение. 

Последното, което докладвам в тази точка, е с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-17-178/25.04.2024 г., което е молба да се направи корекция 

във връзка с подадено заявление от гражданин, който е подал 
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електронно заявление за гласуване в Република Южна Африка от 

съответния град и следва да се коригира записаното име на града 

поради липса на една буквичка накрая. 

Предлагам впоследствие да се извърши тази корекция като 

писмото остава за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Томов, 

заповядайте в Административни преписки. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, в моя папка във вътрешната 

мрежа от вчерашна дата съм качил предложение за промяна за 

подаване на електронни заявления. 

Моля да се запознаете и ако го приемате, да го гласуваме – 

качено е на вчерашна дата. 

ПРЕДСДЕАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

предложението, което прави господин Томов, и което е въз основа 

на постъпили писма от избиратели, ако одобрим този текст, ви 

предлагам да го изпратим до „Информационно обслужване“ АД да 

нанесат съответните корекции във формата на електронно заявление 

за гласуване извън страната, след което да ни го върнат, за да видим 

неговото съдържание. Ако бъде одобрено от ЦИК, ще бъдат дадени 

указания за пускане в реално време. 

В този смисъл ви предлагам да гласуваме протоколно 

решение. 

Ако имате други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, постъпили са редица писма с 

предложения от граждани и доброволци, преди всичко във 

Великобритания, за сливане и обединяване на избирателни секции, 

които отговарят на условията на чл. 14, т. 3. 
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Предлагам да поискаме от Външно министерство становище 

относно целесъобразността на предлаганите от изборните 

доброволци промени и да препратим четири такива писма, които не 

са изпратени и до Външно министерство, защото всички останали, 

са изпратени и до ЦИК, и до Работна група „Избори“. 

Вх. номера на тези четири писма, които са изпратени само за 

ЦИК, са вх. №№ ЦИК-НС-16-41; ЦИК-ЕП/НС-17-174; ЦИК-НС-16-

41-4 и ЦИК-НС-17-43. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, постъпила е докладна записка с 

вх. № ЦИК-25-34/25.04.2024 г. относно сключване на договор с 

„Нова Броудкастинг груп“ ЕООД за излъчване на нашите клипове по 

разяснителната кампания за изборите за членове на Европейски 

парламент и за Народно събрание.  

От същия тип са докладните до другите медийни групи, 

които излъчват клиповете ни, които са със сходно съдържание. 

Докладната записка за сключване на договор с 

ИНВЕСТОР.БГ АД е с вх. № ЦИК-25-32/25.04.20245 г.; докладна 

записка за сключване на договор с Радиокомпания „Си Джей“ е с вх. 

№ ЦИК-25-33/25.04.2024 г.; докладна записка с вх. № ЦИК-25-

35/25.04.2024 г. за сключване на договор с Рекламна агенция 

„Дарик“ ООД; докладна записка за сключване на договор с bTV 

„Медия груп“ ЕАД е с вх. № ЦИК-25-38/23.04.2024 г. 

По всички тези докладни записки е извършен предварителен 

контрол от финансовия контрольор и е представен контролен лист 
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преди поемане на задължение с изразено мнение за 

законосъобразност на предвидените в тях разходи. 

Предложенията от докладните записки са да упълномощим 

председателя на Централната избирателна комисия да подпише 

договор със съответните изпълнители. 

Предлагам предвид еднаквото съдържание да ги гласуваме 

заедно. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по доклада на господин Томов. 

Проектите на договори по тези докладни записки са въз 

основа на взето решение от Централната избирателна комисия за 

предоставяне на материалите от разяснителната кампания на ЦИК за 

излъчване. Само за протокола, проектът на договор с Рекламна 

агенция „Дарик“ е на стойност 12 038,40 лв. 

Колеги, малко по-късно ще подложа на гласуване 

предложението на господин Томов, тъй като технически пропуски 

има в някоя от преписките. Да се изправи тази неточност, след което 

да можем да вземем решение. 

 

Колеги, продължаваме с точка втора от дневния ред:  

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВИ НА ОИК ИЛИ РИК. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в ЦИК е постъпило писмо с 

вх. № ЦИК-МИ-09-150/25.04.2024 г. от Иван Петков, упълномощен 

представител на партия ГЕРБ за промяна в ОИК – Сопот, област 

Пловдив. 

Предлага се на мястото на Ненко Цанков Ковачев, член на 

ОИК – Сопот, да бъде назначена Марияна Здравкова Кацарова от 

предложения резервен състав. 

Към писмото е приложен препис-извлечение от акт за смърт 

под съответния номер на Ненко Цанков Ковачев. 
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Към преписката са приложени всички необходими 

документи, свързани с назначаването на Марияна Здравкова 

Кацарова и съответното пълномощно. 

На съответните основания от Изборния кодекс ви предлагам 

следното  

„РЕШЕНИЕ: 

Установява предсрочно прекратяване на пълномощията на 

Ненко Ковачев като член на ОИК – Сопот, област Пловдив на 

основание чл. 51, ал. 2, т. 8 от Изборния кодекс и анулира 

издаденото му удостоверение. 

Назначава за член на ОИК – Сопот, област Пловдив, Марияна 

Здравкова Кацарова със съответното ЕГН. 

На назначение член на ОИК да се издаде удостоверение“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3174-МИ/26.04.2024 г. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в Централната избирателна 

комисия е постъпило заявление с вх. № ЦИК-МИ-17-159/26.04.2024 

г. от Мария Иванова Прешелкова за освобождаването й като 

заместник-председател на ОИК – Разлог. 

Предвид изложеното и на съответните основания ви 

предлагам следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Освобождава като зам.-председател на ОИК – Разлог, област 

Благоевград, Мария Иванова Прешелкова, със съответното ЕГН и 

анулира издаденото й удостоверение.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3175-МИ/26.04.2024 г. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: В моя папка от днес има и писмо до 

политическата сила, излъчила освободената зам.-председателка на 

ОИК – Разлог, в най-кратък срок да бъде предложено ново лице, 

член на ОИК – Разлог. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Подлагам на 

гласуване изпращането на писмото. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, в моя папка е налице проект 

на решение относно промени в състава на ОИК – Пловдив. 

В Централната избирателна комисия е постъпила молба с вх. 

№ ЦИК-МИ-09-119/18.04.2024 г. от пълномощник на партия 

„Възраждане“ за промяна в ОИК – Пловдив, като се предлага на 

мястото на Сузана Николова, член на Общинската избирателна 

комисия, освободена с Решение № 2974/02.02.2024 г. на Централната 

избирателна комисия да бъде назначена Бистра Рангелова 

Запрянова. 

Към постъпилото с тази молба заявление са приложени 

декларации съобразно Изборния кодекс, копие от дипломата за 

завършено висше образование на предложения нов член на 

Общинската избирателна комисия, както и пълномощно в полза на 

подаващия заявлението от политическата партия.  

На посочените в проекта правни основания ви предлагам 

Централната избирателна комисия да вземе решение, с което 
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назначава за член на ОИК – Пловдив, област Пловдив, Бистра 

Рангелова Запрянова с посочено ЕГН. 

На назначения член да бъде издадено удостоверение. 

Извинявам се, правя корекция на доклада – заместник-

председател на ОИК – Пловдив, а не член. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3176-МИ/26.04.2024 г. 

 

Преминаваме към четвърта точка от дневния ред: 

ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Заповядайте, госпожо Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, постъпило е искане с вх. № 

ЦИК-МИ-27-2/10.04.2024 г. на ОИК – Сливница, с което се 

изплащането на сума в общ размер на 944,30 лв. с осигурителните 

вноски за дадено едно дежурство и проведено едно заседание на 

комисията. 

Към преписката са приложени съответните документи, в това 

число справка, протоколи. Приложена е счетоводна справка и 

контролен лист за предварителен контрол, преди поемане на 

задължение. 

В този смисъл и предвид обстоятелството, че са налице 

всички предпоставки, моля да подложим на гласуване изплащането 

на сумата за едно дежурство и едно заседание на ОИК – Сливница. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието. 

Ще продължим в 15,30 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – осем членове 

сме в залата, имаме кворум. 

Заседанието продължава със закъснение от обявения час с 

оглед проведените работни срещи с други институции. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

Господин Георгиев? 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам нова точка: Проекти на 

решения относно допускане на партии за участие в новите избори за 

общински съветници. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам това да е 

точка пета: Проекти на решения относно допускане на партии за 

участие в нови избори. 

Освен господин Георгиев в тази точка има ли други 

докладчици? 

Други предложения по дневния ред? 

Госпожо Стоянова? 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Моля за нова точка относно решение за 

изменение на решения на ЦИК по заявления… 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам това да е 

нова точка шеста: Проект на решение за изменение на Решение № 

3164-ЕП/НС с докладчик госпожа Елка Стоянова. 

Други предложения? 
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Господин Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Промени в РИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам да 

изменим точка втора, като тя стане: Проекти на решения относно 

промени в състава на ОИК/РИК. 

Други? Няма. 

Моля да гласуваме допълването на дневния ред. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Колеги, продължаваме с точка шеста: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ЗА ИЗМЕНЕНИЕ НА РЕШЕНИЕ № 

3164-ЕП/НС. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, поисках да бъдат включена в 

дневния ред с тази точка, тъй като постъпил днес заявление от 

партия ЗЕЛЕНО ДВИЖЕНИЕ, с което ни молят да променим 

заявения от тях начин за изписване на наименованието на партията в 

бюлетините за участие в изборите за членове на Европейския 

парламент и за народни представители на 9 юни 2024 г. 

Уточняват, че при подаване на заявлението са допуснали 

техническа грешка и в тази връзка посочват правилния по тяхно 

желание начин на изписване в бюлетините. 

В тази връзка ви предлагам проект на решение, с което 

уважаваме заявлението и изменяме наше Решение № 3164-

ЕП/НС/24.04.2024 г., когато  бяха регистрирани, в частта, в която 

наименованието на партията в бюлетината за всеки вид избор е 

определена съгласно посоченото от заявителя, а именно „Зелено 

движение“.  
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Сега заявеното изрично от тях с уточнението, че са допуснали 

техническа грешка, е: ЗЕЛЕНО ДВИЖЕНИЕ. 

В този смисъл, моля, ако нямате бележки, да гласуваме 

проекта на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението е № 3177-ЕП/НС/26.04.2024 г. 

Продължаваме с точка втора. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, В Централната избирателна 

комисия е постъпило предложение с вх. № ЦИК-ЕП/НС-09-195 от 

26.04.2024 г. от Илиан Севелинов Селимски, областен председател 

на партия „Движение за права и свободи“, относно промяна в РИК 

15 – Плевенски. Предлага се на мястото на Телият Осман Калчев, 

член на РИК 15 – Плевенски, да бъде назначена Яница Янкова 

Николова. 

Към предложението са приложени: заявление от Телият 

Осман Калчев за освобождаването му като член на РИК 15 – 

Плевенски, декларация, копие от дипломата за завършено висше 

образование на Яница Янкова Николова и пълномощно. 

Предвид изложеното и на съответните основания от 

Изборния кодекс ви предлагам следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Освобождава като член на Районна избирателна комисия в 

Петнадесети изборен район – Плевенски, Телият Осман Калчев, със 

съответното ЕГН и анулира издаденото му удостоверение. 
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Назначава за член на Районна избирателна комисия в 

Петнадесети изборен район – Плевенски, Яница Янкова Николова, 

със съответното ЕГН. 

На назначения член на РИК да се издаде удостоверение.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЕЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението е № 3178-ЕП/НС/26.04.2024 г. 

 

Продължаваме с точка пета: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ДОПУСКАНЕ НА 

ПАРТИИ ЗА УЧАСТИЕ В НОВИ ИЗБОРИ. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам да разгледаме проект с 

проектен номер 4025 относно решение за допускане на партия 

„Възраждане“ за участие в новите избори за общински съветници в 

община Борован на 23 юни 2024 г. 

Постъпило е заявление от Партия „Възраждане“, подписано 

от представляващия партията, заведено под № 2 на 25 април 2024 г. 

в регистъра на партиите за участие в новите избори за общински 

съветници в община Борован, област Враца, насрочени за 23 юни 

2024 г. 

Заявено е искане за наименованието на партията в 

бюлетината по следния начин: ВЪЗРАЖДАНЕ. 

Към заявлението се приложени удостоверение за актуално 

правно състояние от 10 април и пълномощно в полза на лицето, 

което е подала заявлението. 
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Партията е регистрирана в Централната избирателна комисия 

с Решение № 2255-МИ/07.09.2023 г. за участие в общите избори за 

общински съветници и за кметове. Към преписката е приложено и 

удостоверение, издадено от Сметната палата, според което партията 

е представила финансови отчети за 2021-а, 2022-а и 2023 г. 

Изпълнени са законовите изисквания и съответните условия на 

Решение № 2934-МИ на ЦИК. 

Предлагам предвид изложеното Централната избирателна 

комисия на съответните основание да допусне Партия „Възраждане“ 

за участие в новите избори за общински съветници в община 

Борован, област Враца, насрочени за 23 юни 2024 г.  

Наименованието на партията в бюлетината е: 

ВЪЗРАЖДАНЕ. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3179-МИ/26.04.2024 г. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, в Централната 

избирателна комисия е постъпило заявление за допускане за участие 

в нови избори за общински съветници или за кметове от 

регистрирана в ЦИК партия или коалиция. 

Подготвен е проект на решение във вътрешната мрежа в 

папка с мои инициали. 

Моля да го погледнете: Постъпило е заявление от партия 

БЪЛГАРСКИ ГЛАСЪ, подписано от представляващия партията 

Георги Захаринин Попов, заведено под № 1 на 25 април 2024 г. в 

регистъра на партиите за участие в новите избори за общински 
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съветници в община Борован, област Враца, насрочени на 23 юни 

2024 г. 

Заявено е искане за наименованието на партията в 

бюлетината по следния начин: ПОЛИТИЧЕСКА ПАРТИЯ 

„БЪЛГАРСКИ ГЛАСЪ“. 

Към заявлението са приложени: Удостоверение за актуално 

правно състояние на партията, издадено на 12.04.2024 г. от СГС, по 

ф.д. № 4/2023 г.; образец от подписа на представляващия партията; 

Образец от печата на партията; удостоверение от Техсим Банк АД за 

актуална банкова сметка на партията. 

Партията е регистрирана в ЦИК с Решение № 2344-МИ от 

12.09.2023 г. за участие в общите избори за общински съветници и за 

кметове на 29 октомври 2023 г. 

Към преписката е приложено удостоверение, че партията е 

представила финансов отчет за 2023 г., издадено от Сметната палата.  

Изпълнени са законовите изисквания и условията на Решение 

№ 2934-МИ/11.01.2024 г. на Централната избирателна комисия за 

допускане на партия БЪЛГАРСКИ ГЛАСЪ за участие в новите 

избори за общински съветници в община Борован, област Враца, 

насрочени на 23 юни 2024 г.  

Предвид изложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 10, буква 

„а“ и чл. 464 от Изборния кодекс предлагам Централната 

избирателна комисия да вземе следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Допуска партия БЪЛГАРСКИ ГЛАСЪ за участие в новите 

избори за общински съветници в община Борован, област Враца, 

насрочени на 23 юни 2024 г. 

Наименованието на партията в бюлетината е: 

ПОЛИТИЧЕСКА  ПАРТИЯ БЪЛГАРСКИ ГЛАСЪ.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3180-МИ/26.04.2024 г. 

Колеги, връщаме се с доклади в точка трета. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам ви да изпратим 

писмо до „Информационно обслужване“ АД с информация, че от 

звено „Регистри“ в ЦИК ще се въвеждат данните за кандидатските 

листи и за членовете на инициативните комитети, като молим да 

бъдем информирани с кого от „Информационно обслужване“ АД да 

се поддържа връзка в случай на необходимост за отстраняване на 

технически проблем. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа след 

обсъждане в работна група е писмото до всички кметове на общини 

относно избирателните кутии, които да бъдат осигурени за изборите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения по текста? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, до областния управител на 

област Ловеч предлагам едно писмо в отговор на негово запитване 

относно заплащане на пътни разходи за пътуване на наети 

специалисти, които да подпомагат дейността на Районната 

избирателна комисия, отново обсъдено на работна група. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: За сведение ви докладвам от 

областния управител на Софийска област до директора на СДВР и 

директора на Службата за „Пожарна безопасност и защита на 

населението“ за организиране на предварително обследване на 

помещения, които ще се ползват във връзка с изборите на 9 юни 

2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, моля в папката „Разяснителна 

кампания“ в съответната подпапка да погледнете коригирания след 

обсъждане в работна група текст на клип за гласуване с хартиена 

бюлетина в изборите на 9 юни 2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по текста 

има ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 
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Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, предлагам да одобрим и 

варианта на електронната брошура – първа част, свързана с 

избирателните права на българските граждани и гражданите на 

други държави – членки на Европейския съюз, в изборите за членове 

на Европейския парламент от Република България и за народни 

представители. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания или предложения? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик в тази точка – господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, връщам на доклад докладните 

записки във връзка с поемането на задължения по договорите с 

медийните групи, които обслужват разяснителната ни кампания. 

Сутринта не го довършихме поради неточност в един от 

контролните листове на трите договори, която е отстранена. 

Накратко ще изброя за какви суми става въпрос, защото това 

не беше съобщено сутринта.  

По докладна записка с вх. № ЦИК-25-35 относно сключване 

на договор с Рекламна агенция „Дарик“ ООД общата сума по 

договора е 71 316,24 лв. с ДДС. Представен е контролен лист с 

мнение за законосъобразност на извършения разход. 

Докладна записка с вх. № ЦИК-25-38/25.04.2024 г. е за 

договора с bTV “Медия груп“. Представен е също контролен лист с 

мнение за законосъобразност за сумата 211 798, 69 лв. с ДДС. 

Докладна записка с вх. № ЦИК-25-34/25.04.2024 г. е  относно 

договора с „Нова Броудкастинг груп“ ЕООД. Представен е също 



33 

контролен лист със мнение за законосъобразност на цената на 

договора, която е на стойност 197 414, 04 лв. с ДДС. 

Докладната записка с вх. № ЦИК-25-32/25.04.2024 г. е 

относно договора с ИНВЕСТОР.БГ. Контролният лист е с мнение за 

законосъобразност относно изплащане на сумата от 79 209,80 лв. 

Последната докладна записка с вх. № ЦИК-25-33/25.04.2024 

г.  е относно договора с Радиокомпания „Си Джей“ . Наличен е 

контролен лист с мнение за законосъобразност на разхода на обща 

стойност 14 265,54 лв. с ДДС. 

Предлагам да одобрим тези договори. Всички суми по тях 

съответстват на одобрените оферти на тези компании. 

Колеги, пропуснах, освен това трябва да вземем решение да 

упълномощим председателя на Централната избирателна комисия да 

подпише договорите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Тези предложения ще подложа на гласуване 

заедно, тъй като това са медиите, които ние одобрихме съобразно 

предложените медийни планове за излъчване на материалите от 

разяснителната кампания на ЦИК. 

Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване по направеното  предложение, 

както беше представено от господин Томов. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, предлагам да публикуваме 

едно съобщение, каквото сме публикували и друг път след 

стартирането на електронните заявления за гласуване извън страната 

– в смисъл, че публикуването на списъците по чл. 32 от Изборния 

кодекс, публикуването на лични данни на хората, чиито заявления са 

одобрени, кореспондира с нормата на чл. 6, § 1, буква „в“ от 
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Регламент № 679 на Европейския съюз от 2016 г., тъй като целта е 

изпълнение на вменено на администратора законово задължение. 

Текстът на това съобщение е качен във вътрешната мрежа, 

който напълно съответства на съобщението, което сме публикували 

по време на кампанията за изборите за народни представители през 

месец април миналата година. 

Мисля, че е редно да го публикуваме и сега, защото има вече 

отново появили се писма на хора, които недоумяват на това, че 

публикуваме лични данни, а всъщност ние сме задължени да го 

правим в случая. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по текста 

на съобщението моля за вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия. Насрочвам 

следващото за понеделник, 29 април 2024 г., от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 17,35 ч.) 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


